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Raadscommissie Samenleven 

Dinsdag 3 oktober 2023 Raadzaal OCMW Aanvang: 20u00, Einde: 22u00 

Volgend overleg:  dinsdag 9 januari om 20u in de raadzaal van het OCMW  

Bijlagen bij verslag, op voorhand bezorgd:  

1. Subsidiereglement sport en nota sportraad 

2. Retributiereglement jeugdwerking lokaal bestuur vakantie 

3. Retributiereglement markt 

4. Subsidiereglement BOA 

 

 

Adriaenssens An  X 

Batens Bert Afwezig  

De Backer Maya  X 

De Smet Lieven  X 

Schenck Yvonne  X 

d'Exelle Véronique  X 

Hendrickx Iefke  X 

Klima Charlotte  X 

Maes Erik  X 

Molle Patrick  X 

Peeters Kathelijne  X 

Valkeniers Paul Verontschuldigd  

Vanhoecke Dirk  X 

Van Look Tommy  X 

Vermeiren Kurt  X 

De Swaef Paul verontschuldigd  

Vervangers    

/    

Bijkomend 
uitgenodigd    

Imler Robert 
Voorzitter 
sportraad X  
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Aanwezig voor 
punt 2 op de 

agenda 

Ledoux Inge 
Diensthoofd 
sociale zaken X 

    

Publiek    

/    

 

1. Goedkeuring verslag vorig overleg (8 juni 2023) 

 

Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 

 

2. Voorstel nieuw subsidiereglement sport 

Robert Imler, voorzitter van de sportraad, stelt het voorstel voor een nieuw subsidiereglement sport 

voor. 

 

Robert Imler: In een eerste simulatie zouden een 20 à 25 verenigingen in de D-categorie vallen en 

een 35 verenigingen in A-C. Een eerste inschatting van de subsidie voor infrastructuur zit op een 

5.000 euro, bij overschotten zal een voorstel aan de GR gedaan worden om het restbedrag te 

besteden (vb. bij fusie van een club, …).  

 

We volgen de evolutie van de subsidie op. 

 

Patrick Molle: Is G-werking ook voorzien? 

 

Robert Imler: Dat is inderdaad ook één van de criteria. Die lijst met criteria kan makkelijk ook 

uitgebreid of aangepast worden in functie van accenten die een bestuur wil leggen. 

 

Kurt Vermeiren: Kan deze werking na een eerste toepassing ook formeel geëvalueerd worden? En 

waarom de keuze om enkel verenigingen in de D-categorie extra werkingssubsidies te laten 

aanvragen? 

 

Robert Imler: Dit is vanuit de filosofie dat we zoveel mogelijk verenigingen willen motiveren om naar 

die categorie D te werken? 

 

An Adriaenssens: de criteria zijn ook zo opgesteld dat het niet enkel haalbaar is voor grote clubs om 

naar de D-categorie te gaan. 

 

Robert Imler overloopt de criteria: 

 
1. De vereniging is aangesloten bij een erkende Vlaamse sportfederatie. 

2. De vereniging heeft als rechtsvorm een zelfstandige vzw.  

3. De vereniging telt minstens 100 actieve leden. 
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4. Minstens 50 % van de actieve leden van de vereniging zijn woonachtig in Schoten. 

5. De vereniging kent een stabiel of groeiend aantal actieve leden ten opzichte van het vorige 

sportjaar. 

6. De vereniging heeft een actieve jeugdwerking (d.w.z. dat er tijdens de werking van de club 

minstens een maal per week sportactiviteiten worden aangeboden die specifiek voor de 

jeugd zijn bedoeld) met minstens 50 jeugdleden jonger dan 18 jaar of met minstens 40 % van 

het totale aantal leden jonger dan 18 jaar die begeleid worden door gediplomeerde trainers. 

7. De vereniging heeft een actieve G-sportwerking (d.w.z. dat er tijdens de werking van de club 

minstens een maal per week sportactiviteiten worden aangeboden die specifiek voor G-

sporters zijn bedoeld) al dan niet in samenwerking met een andere vereniging.  

8. De vereniging heeft een actieve seniorenwerking voor 60+ (d.w.z. dat er tijdens de werking 

van de club minstens een maal per week sportactiviteiten worden aangeboden die specifiek 

voor 60+ senioren zijn bedoeld). 

9. De vereniging heeft een omkadering (organigram) met duidelijk beschreven 

beleidsfuncties/verantwoordelijkheden op het vlak van algemeen beleid, sportief /technisch 

beleid, financieel beleid, ethisch beleid en communicatiebeleid.  

10. De vereniging communiceert via een eigen up to date website en/of social media kanaal.  

11. De vereniging heeft aandacht voor sportmedische thema’s. 

12. De vereniging heeft aandacht voor ethische thema’s. 

13. De vereniging heeft drempelverlagende maatregelen ingevoerd. 

14. De vereniging voert een actief vormingsbeleid voor haar actieve leden.  

15. De vereniging neemt actief deel of werkt mee aan gemeentelijke (sport)initiatieven. 

16. De vereniging neemt concrete maatregelen om duurzaam te sporten. 

 

Kurt Vermeiren:  Er zou ook aan bepaalde criteria meer gewicht gegeven kunnen worden (vb. aantal 

Schotense leden), criteria die in een basispakket zouden moeten zitten. Is er een simulatie gebeurd 

waaruit blijkt of er grote verschuivingen zijn? 

 

Robert Imler: We verwachten dit niet met een eerste simulatie. Het is ook goed doorgesproken op de 

sportraad. En uiteraard gaan we zeker evalueren na een eerste toepassing. 

 

3. Inkanteling werking sport - prijzen jeugdwerkactiviteiten 

 
Iefke en An stellen een voorstel tot inkanteling van de werking jeugdsport voor in Jeugd & Gezin.  

 

Kurt Vermeiren: Welk profiel zoeken jullie voor het diensthoofd sport, evenementen en 

verenigingen? Er zijn geen opgelegde kwalificaties meer vanuit de Vlaamse overheid. Wat met de 

sportexpertise? Wordt dit een helikopterfunctie? 
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An Adriaenssens: We gaan  op zoek naar iemand die goed kan netwerken en zeker ook met grote 

organisaties in gesprek kan gaan, zowel grote sportverenigingen als organisaties zoals Scheldeprijs, 

Hello!Schoten, … . We zoeken zeker ook naar affiniteit voor sport.  

 

Erik Maes: Is het de bedoeling dat de gemeente zwemlessen op school gaan organiseren? 

 

An Adriaenssens: Neen, we subsidiëren zwemlessen op school wel maar we gaan met de partners op 

zoek naar extra mogelijkheden om zwemles in vrijetijd te  

 

Een overkoepelend voorstel voor aanpassing van de prijzen voor de vakantiewerking van het lokaal 

bestuur wordt voorgelegd. Hierover zijn geen opmerkingen. De nieuwe retributie zal worden 

voorgelegd aan de gemeenteraad in oktober.  

 

 
4. Aanpassing retributie occasionele standplaatsen markt 

Véronique legt een voorstel voor aanpassing van de retributie voor occasionele standplaatsen op de 

zaterdagmarkt voor. Daarbij wordt vanaf 1 januari een onderscheid gemaakt tussen de dagprijs voor 

een vaste handelaar en een occasionele standplaats. Voor de occasionele standplaats verhoogt de 

prijs van 5 naar 7,5 euro op voorstel van de marktcommissie. 

 

Kurt Vermeiren: wat is de motivatie van de marktcommissie om dit enkel voor occasionele 

standplaatsen te doen? 

 

Véronique d’Exelle: De vaste standhouders engageren zich om elke week te komen, losse handelaar 

vragen heel wat meer opvolging. 

 

Erik Maes : Ik verneem dat ambulante markthandelaren slechts   1x per maand welkom zijn zodat 

elke kandidaat een    kans krijgt. Niet onlogisch lijkt me maar wat doen we met verkopers van een 

seizoensproduct?  Kunnen zij gedurende een langere periode een standplaats bekomen?  

 

Véronique d’Exelle: We werken ook met marktquota. Deze specifieke vraag gaat over een 

groentenkraam waar het quota eigenlijk met de vaste handelaars al bereikt. Toch geven we deze 

specifieke handelaar de kans om één keer per maand te komen.  

 

Erik Maes: dit gaat over korte keten, seizoensgebonden producten en eerder als hobby. 

 

Véronique d’Exelle: Veel marktkramers hebben seizoensgebonden producten, zij moeten hier ook 

hun brood mee verdienen. “Open” plaatsen invullen is ook niet zo evident, dat is gebonden aan 

regels. 

 

Kurt Vermeiren: Kan een abonnement voor een half jaar? 

 

Véronique d’ Exelle: Dat kan. Daarnaast kan ook een ambulante plek, los van de zaterdagmarkt 

aangevraagd worden voor seizoensproducten. 

 

 

5. Kinderarmoede - gecoördineerde aanpak binnen GBO 
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Inge stelt een gecoördineerde aanpak van kinderarmoede over de diensten (sociale dienst en dienst 

Jeugd & Gezin) heen voor.  

 

Inge Ledoux: Er is een gevoel dat kinderarmoede stijgt, maar dat wordt in de cijfers niet bevestigd. De 

webinar waarvan sprake in de presentatie is opgenomen en kan dus herbekeken worden. De 

bevraging zou nog geconcretiseerd kunnen worden en uitgebreid, meer concrete data, vb. ook 

bevraging in kinderopvang, … 

 

Yvonne Schenk: Wat met ondersteuning in participatie van mensen die niet gekend zijn bij het 

OCMW? Kan de school hier zelf ondersteuning voor vragen? Wat als ze geen recht hebben op 

leefloon? 

 

Inge Ledoux: Neen, de school kan niet in de plaats van ouders treden maar kan wel ouders 

aanmoedigen, doorsturen naar het aanbod van het OCMW. 

 

Iefke Hendrickx: Veel scholen zetten ook zelf acties op touw. Je hoeft ook geen leefloon te hebben 

om steun te kunnen krijgen voor participatie. 

 

Erik Maes: Ook een netwerk hebben is cruciaal. Kunnen deze ouders niet ingezet worden in de 

werking van Kios? 

 

Véronique d’Exelle: dat gebeurt al maar de mensen moeten wel het juiste profiel hebben. 

 

Maya De Backer: Er zijn ook veel mensen die werken en toch op de armoedegrens leven. 

 

Véronique d’Exelle: We zetten meer in om naar mensen toe te gaan ipv te verwachten dat ze naar 

hen komen. 

 

 

6. Stand van zaken adviesraden 

An overloopt welke acties rond adviesraden ondertussen afgerond of lopende zijn en welke voor de 

verkiezingen of volgende legislatuur worden voorbereid.  

 

 

7. Varia. 

 

Erik Maes (ingediend via mail): “onze twee lokale dienstencentra draaien op volle toeren dank zij een 

trouwe schare vrijwilligers. Ik verneem dat ze hun werk graag doen maar dat praktische 

ondersteuning beter kan. Zo verneem ik   dat het nemen van kopieen enkel kan na een 

lange   procedure. Dit lijkt me toch bureaucratie ten top en   bij onze vrijwiligers de wekbrauwen 

doet fronsen.  Graag enige duidelijkheid over welke faciliteiten zij   beschikken om hun 

vrijwilligerswerk toch naar best vermogen te kunnen doen?” 

 

Dirk Vanhoecke: Dit is inderdaad momenteel complex. Printen en kopiëren moet via een 

medewerker. Dat heeft te maken met de beveiliging van het gemeentelijk netwerk. Vrijwilligers 

hebben geen eigen account dat hen toegang geeft tot het netwerk, printers zijn aangesloten op dit 
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netwerk. We hebben dit met Koen van WZG Voorkempen al opgenomen. Hij onderzoekt momenteel 

een oplossing voor de bewoners van het WZC waarbij zij dit betalend kunnen doen los van het 

netwerk van de WZG. Deze oplossing zou ook voor de vrijwilligers kunnen gebruikt worden, uiteraard 

niet betalend.  

 

Erik Maes (ingediend via mail): “Is er intussen ook nog nieuws van Probis, de groep die zich in juni 

heeft voorgesteld m.b.t. mogelijk beheer van de zorgflats?” 

Iefke Hendrickx: de samenwerking loopt nog, er moeten nog enkele stappen doorlopen worden 

waaronder mogelijkheden aftoetsen met het agentschap. Dat is niet zo eenvoudig. We zijn dus nog 

niet rond. 

Kurt Vermeiren: Dit ging toch over een studieopdracht, niet het overdragen van het beheer? Er zijn 

wel geruchten dat  er toch gezocht wordt naar een overnemer? 

Iefke Hendrickx: Het beheer blijft deze legislatuur bij ons. Dit is een heel complex gegeven want we 

hebben nog een lening lopen, een complex gebouw, … We willen nu vooral meer duidelijkheid over 

alle mogelijkheden en mogelijke verbeteringen. 

Kurt Vermeiren: Misschien is het goed om dit ook te communiceren en hier klare wijn over te 

schenken? 

Dirk Vanhoecke: We hebben dit op de bewonersvergaderingen al gecommuniceerd en een 

uitnodiging is naar de vrijwilligers vertrokken om hen ook verder in te lichten.  

 

Er zijn geen andere varia. 


